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Maatschappelijke ondersteuning & gezondheid voor de 
komende jaren, bijvoorbeeld door bij de evaluatie van de 
Capelse situatie echt de ‘huur op te halen’ bij de gebruik-
ers van de zorg en welzijn in Capelle. In verband met 
Corona is dit aan de ene kant moeilijker, maar digitaal 
contact leggen is aan de andere kant weer makkelijker. 

Onderwijs, bijvoorbeeld aandacht voor onderwijsachterstanden 
als gevolg van Corona en ook een normalisatie met Stichting 
Blick;

Aandacht voor schulden en armoede, bijvoorbeeld door het col-
lege scherp te houden dat echt opvolging wordt gegeven aan de 
aanbevelingen van het rapport van de Rekenkamer ‘niet zonder 
schuld’;

Kansen voor kinderen, bijvoorbeeld ‘laaggeletterdheid’ in het 
programma ‘(Digi)taal begint lokaal!’;

Eenzaamheid, zowel bij ouderen als bij jongeren, bijvoorbeeld in 
de week tegen eenzaamheid in 1 t/m 8 oktober 2020;

Voor elkaar!
Aan de gemeenteraad worden veel stukken voorgelegd die verband Aan de gemeenteraad worden veel stukken voorgelegd die verband 
houden met werk en inkomen, armoede en schulden, onderwijs, hulp, 
zorg, welzijn en gezondheid. Deze onderwerpen worden meestal voor 
besproken in de commissie Samenleving en Economie. De SGP-fractie 
heeft in de verschillende vergaderingen aandacht gevraagd voor een 
variatie aan onderwerpen die het hart raken van onze lokale 
samenleving. We leven niet voor onszelf maar voor elkaar! Dit gaat over 
onderwerpen zoals:onderwerpen zoals:

Een greep uit de zaken waar de SGP zich voor heeft ingezet
Herontwikkeling Rivium

Tégen Overlast

Vóór fatsoen

Verkoop aandelen Eneco

Stadsvisie

Afval

De gemeentefinanciën 
op orde
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de lokale lasten mogen niet stijgen 
met meer dan de inflatiecorrectie;
daarom moeten de gemeentelijke 
uitgaven en de taken die we 

Dit laatste wordt de 
‘kerntakendiscussie’ genoemd. Deze 
wordt momenteel voorbereid in de 
werkgroep SIR waaraan ook de 
SGP-fractie deelneemt.

STADSVISIE
Op dit moment wordt hard gewerkt aan Op dit moment wordt hard gewerkt aan 
een nieuwe Stadsvisie. Hierin worden 
belangrijke keuzen gemaakt, 
bijvoorbeeld over verdere verstedelijking 
van Capelle. We ontkomen in Capelle 
niet aan meer woningbouw, gelet op de 
enorme krapte op de woningmarkt. 
Tegelijk moeten we heel voorzichtig zijn Tegelijk moeten we heel voorzichtig zijn 
om het dorpse karakter van Capelle 
niet te verliezen. 
De SGP pleit voor creativiteit waarbij we 
op een verantwoorde wijze woningen 
toevoegen, zonder dat we daarvoor 
groen (denk aan Oeverrijk / ’s 
Gravenweg) inleveren of heel veel 
hoogbouw gaan realiseren. Ook willen 
we vooral inzetten op voldoende huizen 
voor starters, jonge gezinnenvoor starters, jonge gezinnen en 
ouderen, waarbij Capellenaren in hun 
eigen wijk moeten kunnen doorstromen.  

DE GEMEENTEFINANCIËN OP 
ORDE
Eén van onze 10 speerpunten vanuit de Eén van onze 10 speerpunten vanuit de 
verkiezingen 2018 betrof het gezond 
houden van de financiën van onze 
gemeente. Het vorige college heeft veel 
geld uitgegeven en beslissingen 
genomen die voor meerdere jaren 
beslag leggen op de middelen van de 
gemeente. Denk aan de besluiten voor:gemeente. Denk aan de besluiten voor:

VERKOOP AANDELEN ENECO
Begin 2020 hebben wij ingestemd met Begin 2020 hebben wij ingestemd met 
de verkoop van de aandelen in Eneco. 
Dit leverde de gemeente 77 miljoen 
euro op. De SGP-fractie heeft er nooit 
een geheim van gemaakt dat als de 
gemeente eenmalige voordelen 
ontvangt deze niet gebruikt moeten 
worden voor ‘leuke dingen’, maar worden voor ‘leuke dingen’, maar 
moeten worden ingezet voor een 
duurzamer Capelle en voor structurele 
verbetering van onze stad en de 
leefbaarheid in de wijken. Wij hebben 
ons in de discussies in de raad hard 
gemaakt dat:

TEGEN OVERLAST
Als SGP-fractie hebben wij gepleit voor Als SGP-fractie hebben wij gepleit voor 
een vuurwerkverbod. Dat is beter voor 
het milieu en voor de gezondheid van 
mens en dier. Tot op heden was er geen 
meerderheid voor een algeheel verbod. 
Inmiddels zijn er ook landelijk de nodige 
ontwikkelingen, maar wij zullen ons 
indien nodig blijven inzetten om in indien nodig blijven inzetten om in 
Capelle van het vuurwerk af te komen.

VOOR FATSOEN
De SGP hecht aan fatsoen. Daarom De SGP hecht aan fatsoen. Daarom 
vinden wij dat er in de Algemene 
Plaatselijke Verordening (APV) een 
verbod op vloeken en kwetsend 
taalgebruik zou moeten worden 
opgenomen. Dat voorstel werd niet 
breed genoeg gesteund. Daarom 
hebben we het college opgeroepen om hebben we het college opgeroepen om 
te komen met een plan om  de 
verruwing van de samenleving ook door 
taalgebruik tegen te gaan. Daarover 
gaan we binnenkort met de wethouder 
in gesprek.

AFVAL
Capelle behoort bij de gemeenten met Capelle behoort bij de gemeenten met 
het hoogst aantal kilo’s restafval per 
inwoner in Nederland (ver boven het 
Nederlandse gemiddelde). De SGP wil 
dan ook dat er meer wordt gedaan om 
de hoeveelheid restafval per inwoner 
omlaag te brengen. Dat kan onzes 
inziens het beste als inziens het beste als de vervuiler 
betaalt voor de hoeveelheid restafval 
die wordt ingeleverd. Dat is een enorme 
stimulans om het afval goed te scheiden 
en minder afval te produceren. 

Meer weten?

www.sgpcapelle.nl

https://facebook.com/SGPFractieCapelle

https://twitter.com/sgpcapelleadij

fractie@sgpcapelle.nl

De SGP-fractie wenst u allen van 
harte een voorspoedig 2021

HERONTWIKKELING RIVIUM
De SGP stemde in De SGP stemde in met grootschalige 
woningbouw op Rivium. Voordat dit 
echter gaat gebeuren moet aangetoond 
worden dat dit ook daadwerkelijk kan, 
zeker ook qua bereikbaarheid en 
milieueisen. De SGP wil: 

dat de zorgen van de omwonenden 
serieus worden genomen;dat we met de resterende middelen 

echt het verschil moeten maken 
voor Capelle. Denk aan een echte 
stap in de energietransitie. Of een 
investering in onderzoek en 
innovatie rond een maatschappelijk 
vraagstuk als de zorg in het licht 
van de vergrijzing. van de vergrijzing. 

de weggevallen dividendinkomsten 
gecompenseerd moeten worden 
(dit geld lopen we immers nu elk 
jaar mis);

en uitgaven voor nieuwbouw van 
scholen. 

Wij hebben steeds gewaarschuwd dat 
hierdoor nauwelijks financiële ruimte 
overblijft voor tegenvallers of nieuw 
beleid. Sinds eind 2019 staan de 
gemeentelijke financiën 
daadwerkelijk onder druk, onder 
andere doordat de uitgaven voor de 
jeugdhulp, voor de WMO en jeugdhulp, voor de WMO en 
afvalinzameling toenemen. 
De uitbraak van het Corona-virus in 
maart 2020 heeft gezorgd voor extra 
kosten voor de sociale zekerheid 
(uitkeringen), voor afvalinzameling, 
voor ondersteuning van ondernemers 
en ZZP’ers in Capelle en tegelijk 
minder inkomsten vanuit 
gemeentelijke diensten. Dat leidt gemeentelijke diensten. Dat leidt 
ertoe dat de begroting in de min 
duikt. 
Voor de SGP-fractie is het helder: 

de bouw van een nieuw 
zwembadsporthalcombinatie,

de opknapbeurt van het 
centrumgebied, 

en dat de gemeenteraad aan het 
roer blijft bij de plannenmakerij. 

Op al deze drie punten diende zij 
voorstellen in die door de gehele 
gemeenteraad werden overgenomen. 

dat duidelijk is dat Rotterdam 
meewerkt;

Bijna aan het einde van 2020 is het een 
goed moment om terug te blikken op de 
achterliggende periode. In deze 
nieuwsbrief geven we een kleine 
bloemlezing van wat we in de afgelopen 
periode hebben gedaan. 


